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DE MORTEL

Eenrichtings-
verkeer kan niet

Het is niet mogelijk de 

Kastanjelaan in de Mor-

tel om te bouwen tot 

eenrichtingsweg. de na-

delen daarvan zijn vele 

malen groter dan de 

voordelen, stelt de ge-

meente gemert-Bakel. 

de dorpspartij had daar 

om gevraagd omdat veel 

doorgaand verkeer in het 

kerkdorp de Kastanjelaan 

gebruikt om het centrum 

van de Mortel te mijden. 

de straat wordt wel dui-

delijker afgesloten voor 

doorgaand vrachtverkeer.

HELMOND

Familiemiddag bij 
H2O Festival

Bij de terugkeer van het 

H2O Festival op zaterdag 

16 september op de loca-

tie van Raymakers Tex-

tielfabriek krijgt het fes-

tijn ook een familiemid-

dag. Tussen 14 en 18 uur 

zijn er dan speciale acti-

viteiten voor kinderen en 

gezinnen, van interac-

tieve acts tot creatieve 

workshops. in de avond 

staan tot 00.30 uur 

(straat)theater, populaire 

en klassieke muziek, 

kunst, poëzie en litera-

tuur centraal.

HELMOND

Caratconcert in 
Helmond 

Harmonie amicitia uit 

Brouwhuis, fanfares Wil-

helmina uit Vlierden en 

st. Cecilia uit Milheeze en 

mannenkoor lambardi 

treden zondag 9 juli op in 

het Helmondse Warande-

park. Het eerste optre-

den (amicitia) begint om 

12.00 uur, een uur later 

treden beide fanfares op 

en lambardi sluit vanaf 

14.00 uur de rij tijdens dit 

Caratconcert. de entree 

is gratis.

De kogel is door de kerk: dit na-

jaar kan er een begin worden ge-

maakt met de aanleg van een 

park tussen de Hogeweg en het 

Wiegershof in Deurne. Dat 

nieuwe park wordt onderdeel 

van het Tuinpad van mijn Vader 

uit het bekende lied Het dorp.

Hans Vermeeren

Deurne

Het culturele wandelpad, geënt op 
het door Wim Sonneveld legenda-
risch gemaakte lied dat Friso Wie-
gersma schreef, dwarrelt een kilo-
meter lang dwars door een deel van 
het centrum van Deurne. Het ge-
meentebestuur heeft besloten dat 
het de kosten van de aanleg van het 
park, zo’n 350.000 euro, voor haar 
rekening zal nemen. Vrijwilligers 
gaan straks zorg dragen voor een 
groot deel van het onderhoud van 
het nieuwe stukje natuur.

lang voor geknokt
Na jaren ijveren om het pad en park 
er te laten komen is dat echt goed 
nieuws, reageert voorzitter Henry 
van den Berkmortel van de stich-
ting Tuinpad. ,,We hebben er lang 
voor geknokt, maar dankzij de inzet 
van een flinke groep vrijwilligers, 
de steun van sponsors en de zeer 
bereidwillige medewerking van de 
gemeente is het dan nu eindelijk 
bijna zo ver.”

Het wandelpad loopt straks van 
de Markt via de Raadhuisstraat naar 
het Martinetplein. Vervolgens gaat 
het via het voormalige postkantoor 
over de Hogeweg door het nieuwe 
park het Wiegershof in. Tot slot 
leidt het de wandelaars langs De 
Wieger en de Zaan.

,,Het wordt echt een mooie com-
binatie”, vertelt voorzitter Van den 
Berkmortel enthousiast. ,,Enerzijds 
is het een versterking van het nu 
nog wat schaarse groen in dit deel 
van het centrum. Anderzijds vormt 
dit wandelpad straks een verbin-
dingsroute tussen belangrijke 
steunpilaren onder het culturele le-
ven in ons dorp.” Het oorspronke-
lijke ‘Tuinpad van mijn Vader’, de 
basis van deze wandeling, ligt vlak-

bij museum De Wieger. 

mooie plek
Wethouder Marinus Biemans laat 
weten erg blij te zijn dat ‘de ont-
wikkeling van de nieuwe wandel-
route het Tuinpad van mijn Vader 
nu een nieuwe fase in gaat’. ,,De 
aanleg van het nieuwe park past 
mooi in de verdere vergroening na-
bij het centrum. Het is niet alleen 
een versterking van de wandel-
route, maar ook een mooie plek tus-
sen het centrum en museum De 
Wieger in”, aldus Biemans. 

Overigens heeft de stichting in-
middels al zo’n 50.000 euro opge-
haald uit giften en door sponsoring. 
,,We hopen erop dat dit bedrag nog 
aangevuld kan worden met subsi-
dies van landelijke fondsen”, zegt 
Van den Berkmortel. ,,Het totale 
bedrag maken we straks over naar 
de gemeente. Dat wordt onze bij-
drage aan dit plan.”

l 
We hebben er lang 
voor geknokt, maar 
nu is het dan eindelijk 
bijna zo ver

 – Henry van den Berkmortel

Groen licht voor park 
bij deurnese Tuinpad 
van mijn Vader

 e Het wandelpad Tuinpad van 

mijn vader. ARCHIEFFOTO SEM WIJNHOVEN

‘Ik vond oma 
verzorgen 
heel leuk’

Arjen Vos 

arjen.vos@ed.nl

Helmond

Zo ziet minister Robbert Dijkgraaf 
het graag: om meiden als Renee 
staat de samenleving te springen. 
Als een jongere voor een mbo-op-
leiding kiest moeten we daar hart-
stikke trots op zijn, vindt de mi-
nister.

Nou, dat zijn ze op het Vakcol-
lege ook op Renee. Of daar niet 
eens een stukje over kan worden 
geschreven, in plaats van over die 
bollebozen op het vwo. Met lof ge-
slaagd voor zorg en welzijn met 
drie vakken op mavo-niveau. En 
nu naar het mbo om  verpleeg-
kunde niveau 4 te gaan studeren: 
dat maken ze aan de Keizerin Ma-
rialaan niet elke dag mee.

Geduld hebben en helpen
Dat de toekomst van Renee in de 
zorg lag stond in de sterren ge-
schreven. ,,Ik merkte in de familie 
al wat er zoal bij dat werk komt 
kijken. Moeite doen om mensen te 
verstaan, geduld hebben, helpen 
met allerlei dingen. Dat vond ik al-
tijd al leuk.”

Toen een van de oma’s  in het 
verpleeghuis belandde, zocht Re-
nee haar vaak op. Om ze op te vro-
lijken, de haren te borstelen en na-

gels te lakken. ,,En tegelijkertijd te 
laten vertellen wat ze zoal had ge-
daan. Dat sprak me aan: contact 
hebben met mensen, maar ook 
goed doorwerken.”

Na een stroeve start op het Vak-
college - ze maakte de eerste twee 
jaar mede door corona moeilijk 
contact met leeftijdsgenoten - 
kreeg Renee vanaf het derde jaar 
de smaak te pakken. Ze vormde 
een ambitieus groepje met enkele 
vriendinnen die elkaar stimuleer-
den zo goed mogelijk te presteren.

Ze kon tussentijds het Vakcol-
lege verruilen voor de mavo. Maar 
waarom zou ze dat doen? ,,Dan 
krijg ik Frans en Spaans, maar hier 
leerde ik al praktische dingen die 
ik in de zorg nodig heb. Daar heb 
ik straks veel meer aan.”

Een oma mist een been, de 

andere had een spierziekte, 

net als een oom en tante. 

Renee Verhoeven merkte al 

jong hoe waardevol werken in 

de zorg is. De 15-jarige 

Helmondse scholier slaagde 

cum laude op het Vakcollege 

en gaat nu verpleegkunde 

studeren.

 e Renee Verhoeven (rechts) slaagde cum laude op het Vakcollege. 
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Stages in de zorg 
zijn dik probleem
Vol enthousiasme beginnen 

elk jaar veel leerlingen aan 

zorg en welzijn. Maar al jaren 

is het gebrek aan stageplaat-

sen een groot probleem. 

daardoor belandt een deel 

van de leerlingen uiteindelijk 

niet in de zorg, terwijl ze daar 

zo hard nodig zijn.

Mentor Paulus van Tilburg 

noemt het een vicieuze cirkel. 

,,sinds een jaar of zes, zeven 

krijgen we onze leerlingen 

moeilijker geplaatst. dat is 

ook net de periode waarin 

het personeelsgebrek groter 

werd. daardoor zijn er geen 

mensen om stagiaires te be-

geleiden, waardoor er minder 

leerlingen de zorg instromen 

en er dus straks nog minder 

personeel is.”

We willen laten 
zien dat een 
zwangerschap 
helaas niet 
altijd een roze 
wolk is

 – Ilse van Veghel
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